
Algemene 

reacties : 
Reactie Antwoord

1 Voetpad te smal ivm geparkeerde autos die over stoeprand steken. De parkeervakken worden langer dan in de huidige situatie conform de 

nieuwe parkeernorm. Hierdoor wordt de noodzaak voor het oversteken van 

de stoeprand voor automobilisten kleiner. Daar waar dit in de toekomst toch 

problemen blijft opleveren kunnen t.z.t. stootbanden worden aangebracht. 

Dit heeft echter niet de initiele voorkeur vanwege hogere beheer kosten. 

Mag de boom voor huisnr. 17 voor raam ipv voor de deur. Dit ivm 

het parkeren van busjes voor het licht in de kamer 

De bomen zijn in  gelijkmatig over de straat verdeeld. Voor het beeld is een 

gelijke verdeling wenselijk en is schuiven hierin ongewest.  Het parkeren van 

busjes voor de ramen, zou eigenlijk in goed overleg tussen bewoners 

moeten worden opgelost, maar moet anders een plek gaan krijgen in het op 

te stellen parkeerbeleid. 

2 Aan de gevel hangt een lantaarn , kan deze tijdens de herinrichting 

worden opgeknapt ? 

Ja, de armaturen worden gelijktijdig met de herinrichting nagekeken en zo 

nodig onderhouden. 

3 Ondergrondse container is ingetekend direct naast keukenraam , 

graag andere locatie kiezen ivm stank, geluidsoverlast, 

rondslingerend vuil etc. Zelf hebben ze Clico daarom is extra vreemd 

dat ze hinder moeten ondervinden van andere ophaalservice

Deze locatie was in eerste instantie voorgesteld om zoveel mogelijk 

vrachtverkeer (ophaaldienst) uit de binnenstad te halen. Naar aanleiding van 

de vele reacties van bewoners wordt nu aan de raad voorgesteld de plek 

achter de Klepper te handhaven geen containers te verplaatsen naar de 

Gasthuissteeg.  
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Kan de plek niet gebruikt worden voor 3 extra parkeerplaatsen ? In het aangepast ontwerp worden nu in plaats van de ondergrondse 

containers twee parkeerplaatsen voorgesteld. De ruimte is , mede door 

inritten en uitgangen,  niet toereikend voor een derde parkeerplaats. 

Hoe wordt op korte termijn het nu groter wordende 

parkeerprobleem opgelost ? Waar komen de vervangende 

parkeerplaatsen ? 

Er is op korte termijn geen oplossing voor de steeds groter wordende vraag 

naar parkeerruimte in de binnenstad van Oudewater. Wel kunnen we 

middels parkeerregulatie tot een betere benutting van de beperkte ruimte 

komen. Dit moet zijn plek gaan krijgen in parkeerbeleid. Voorlopig zal het 

zogenaamde evenemententerrein (hoek Sint Jansstraat)nog beschikbaar zijn 

om te parkeren. Daarnaast is er ruimte op de parkeerplaats achter het 

stadhuis en op het Plesmanplantsoen.

4 Ter hoogte van huisnummer 3 A en 5 van de Langeburchwal is eigen 

terrein (strook). 

De kadastrale grenzen zijn bekeken en in de plannen is daar rekening mee 

gehouden.  Voor enkele locaties zal nog in contact met de eigenaren 

noodzakelijk zijn om afspraken te maken over de inrichting.  

Wijngaardstraat 26 is bereikbaar achterom via Lange burchwal , ook 

Wijngaardstraat 28 heeft strookje eigen grond 

De kadastrale grenzen zijn bekeken en in de plannen is daar rekening mee 

gehouden.  Voor enkele locaties zal nog in contact met de eigenaren 

noodzakelijk zijn om afspraken te maken over de inrichting.  

5 Parkeerprobleem,  wat is jullie oplossing ? Er is op korte termijn geen oplossing voor de steeds groter wordende vraag 

naar parkeerruimte in de binnenstad van Oudewater. Wel kunnen we 

middels parkeerregulatie tot een betere benutting van de beperkte ruimte 

komen. Dit moet zijn plek gaan krijgen in parkeerbeleid. Alternatieve 

parkeerplaatsen zijn bij het Stadskantoor en het Plesmanplatsoen.



Stoepen en  minder validen.  Hoe kom je er in met rollator / rolstoel 

? 

In de plannen wordt zo veel als mogelijk rekening gehouden met minder-

validen. De routes door de stegen naar het centrum vanaf zowel de Lange 

Burchwal en Wijngaardstraat worden op één niveau aangelegd. Er worden 

hellingbanen aangelegd voor het hoogteverschil in de Lange Burchwal en de 

trottoirbreedte is hier tenminste 1.20 meter.  In de wijngaardstraat kan men 

via de inritten eenvoudig de stoepen op en af. Vanwege het smalle profiel is 

het trottoir niet overal de gewenste breedte, op deze stukken kan 

uitgeweken worden naar de rijbaan.  

6 Wij zouden het heel fijn vinden als we gewoon in de wijngaardstraat 

kunnen blijven parkeren

Vanwege het smalle profiel en de vele inritten is het wettelijk gezien niet 

toegestaan dat in de Wijngaardstraat geparkeerd wordt. Om in de toekomst 

de doorstroming en toegankelijkheid van in- en uitritten te waarborgen 

kunnen we dan ook geen parkeerplaatsen faciliteren. Vooral de 

veiligheidsdiensten ondervinden last van het parkeren.

Aan de lbw wel parkeerplaatsen maar veel bussen van ZZP ers voor 

het raam, kan daar wat aan worden gedaan

Het parkeren van busjes voor de ramen, zou eigenlijk in goed overleg tussen 

bewoners moeten worden opgelost, maar gaat ook een plek krijgen in het 

op te stellen parkeerbeleid

Mensen die slecht ter been zijn parkeren graag zo dicht mogelijk bij 

centrum op de Wijngaardstraat

Er wordt zoveel als mogelijk vanuit elke plek een goed toegankelijke route 

naar het centrum aangeboden.  In dit project wordt deze route vooral door 

en in het verlengde van de stegen (Gasthuissteeg, Huijgensteeg) 

gerealiseerd. De vele functies in de Wijngaardstraat, op- en inritten, in een 

heel smal profiel maken de Wijngaardstraat hiervoor minder geschikt.   

Als bussen op de Wijngaardstraat blijven, daar zijn ze geen probleem Vanwege het smalle profiel en de vele inritten is het wettelijk gezien niet 

toegestaan dat in de Wijngaardstraat geparkeerd wordt. Om in de toekomst 

de doorstroming en toegankelijkheid van in- en uitritten te waarborgen 

kunnen we dan ook geen parkeerplaatsen faciliteren. Vooral de 

veiligheidsdiensten ondervinden last van het parkeren, met name van grote 

voertuigen

Hoe breed is de stoep voor het huis ,  ivm schilderen en steiger ? De breedte van het trottoir varieert.  In de Wijngaardstraat is dit, nabij 

nummer 27 tenminste 1.20 meter. 



7 Zeer positief ! 

8 Prachtig plan !  Aandachtspunt lelijke opritconstructies aan 

Wijngaardstraat? 

Er worden in de Wijngaardstraat oprit/inritconstructies aangebracht waar 

deze noodzakelijk zijn. Deze zijn noodzakelijk om de mogelijkheid tot het 

parkeren op eigen terrein te blijven faciliteren

9 Zebrapad - veilige oversteek gewenst Wij verwachten met het doortrekken van de stegen, veilige 

oversteekplaatsen aan te leggen.  Automobilisten moeten hier de snelheid 

minderen

Duidelijkheid afscheiding weg en fietspad ? Er is geen sprake van een gescheiden weg en een fietspad. Hiervoor is de 

ruimte te beperkt. Er wordt een markering aanbracht tussen rijbaan en 

fietssuggestiestrook.  

Mogelijkheid wielerronde te blijven organiseren ? Er dient in tijdelijkheid (gedurende de uitvoering van de reconstructie) 

wellicht een ander traject voor wielerronde te worden gekozen. Hiervoor 

zullen wij met de organisatie  in contact treden. 

Parkeervergunning zone ?  Het eventueel instellen van een zone met parkeervergunning is een vorm 

van parkeerregulatie dat zijn plek moet krijgen in het uit te werken 

parkeerbeleid. 

10 Het pleintje voor het pand LB wal 5 is eigendom van prive eigenaar De kadastrale grenzen zijn bekeken en in de plannen is daar rekening mee 

gehouden.  Voor enkele locaties zal het noodzakelijk zijn met de eigenaren 

afspraken te maken over de inrichting.  

11 Trappen,  let op gladheid Er wordt ruw beton gebruikt. Trap bestaat uit prefab elementen. 

Weg wordt racebaan als dit een lange rechte baan is In de principeschetsen van 31 januari was het idee de rechtstand te 

onderbreken met bomen. In de technische uitwerking is gebleken dat deze 

bomen mogelijk tot onveilige verkeerssituaties kunnen leiden voor 

fietsverkeer. Het alternatief is om te werken met doorgetrokken stegen en 

drempel contstructies, samen met het gebruik van elementenverharding 

verwachten we dat de snelheid laag zal blijven.   



Wel doorgang houden voor Wielerronde Er dient in tijdelijkheid (gedurende de uitvoering van de reconstructie) 

wellicht een ander traject voor wielerronde te worden gekozen. Hiervoor 

zullen wij met de organisatie  in contact treden. 

12 Wat gaan jullie doen tegen de grote werkbussen op de lange 

burchwal ?  Is voor fietsers lastig en gevaarlijk 

Het parkeren van busjes voor de ramen, zou eigenlijk in goed overleg tussen 

bewoners moeten worden opgelost, maar gaat ook een plek krijgen in het 

op te stellen parkeerbeleid

Prachtig plan ! Eindelijk,  Succes met uitvoering 

13 Liefst eenrichtingsweg De Lange Burchwal is een te belangrijke ontsluiting voor het centrum. 

Éenrichtingsverkeer zou gaan leiden tot teveel druktje in smallere straten die 

het niet aankunnen. Ook zou de snelheid hiermee aanzienlijk toenemen.   

Bomen versprongen in eerste ontwerp waardoor langzamer gereden 

zou worden ? 

In de principeschetsen van 31 januari was het idee de rechtstand te 

onderbreken met bomen. In de technische uitwerking is gebleken dat deze 

bomen mogelijk tot onveilige verkeerssituaties kunnen leiden voor 

fietsverkeer. Het alternatief is om te werken met doorgetrokken stegen en 

drempel contstructies, samen met het gebruik van elementenverharding 

verwachten we dat de snelheid laag zal blijven.   

Zorgen om demping van de weg ,  veel trillingen/geluid Het is bekend dat vele huizen overlast ondervinden van geluid en trillingen. 

Met name het zware vrachtverkeer en slechte huisfunderingen zijn hier 

oorzaak van. Tussen gevel en weg wordt daarom trillingsdempend materiaal 

toegepast om de hoeveelheid trillingen te verminderen. Daarnaast is de 

wens om de hoeveelheid zwaar verkeer in de toekomst verder te 

verminderen. Hiervoor wordt een afzonderlijk voorstel voor de raad 

gemaakt.

Zorgen om lichtinval woningen door busjes die overal geparkeerd 

staan

Het parkeren van busjes voor de ramen, zou eigenlijk in goed overleg tussen 

bewoners moeten worden opgelost, maar gaat ook een plek krijgen in het 

op te stellen parkeerbeleid

Zorgen om te weinig parkeerplekken wellicht is vergunningen een 

optie ? 

Deze optie wordt meegenomen in het op te stellen parkeerbeleid. 



14 Eventueel vrachtwagens via de 'Bogro' af- en aan laten voeren en Deze route zal zeker als mogelijke route voor bouwverkeer overwogen 

worden. 

Plan ziet er goed uit ! 

Per woning graag 1 parkeervergunning Deze optie wordt meegenomen in het op te stellen parkeerbeleid. 

15 Maak er een vergunning houdersgebied van Deze optie wordt meegenomen in het op te stellen parkeerbeleid. 

Werkbussen naar grote parkeerplaatsen Het parkeren van busjes voor de ramen, zou eigenlijk in goed overleg tussen 

bewoners moeten worden opgelost, maar gaat ook een plek krijgen in het 

op te stellen parkeerbeleid

Werkt al 12 jaar bij parkeren gemeente Utrecht en dat is het enige 

wat werkt 

Deze optie wordt meegenomen in het op te stellen parkeerbeleid. 

16 Inritblokken op Wijngaardstraat of rechts parkeren aan de garage op 

de plekken als het kan ivm aangepaste rijrichting  

In de principeschetsen van 31 januari was het idee de rechtstand te 

onderbreken met bomen. In de technische uitwerking is gebleken dat deze 

bomen mogelijk tot onveilige verkeerssituaties kunnen leiden voor 

fietsverkeer. Het alternatief is om te werken met doorgetrokken stegen en 

drempel contstructies, samen met het gebruik van elementenverharding 

verwachten we dat de snelheid laag zal blijven.   

Het wordt op deze manier een racebaan ,  ik mis de bomen als zigzag In de principeschetsen van 31 januari was het idee de rechtstand te 

onderbreken met bomen. In de technische uitwerking is gebleken dat deze 

bomen mogelijk tot onveilige verkeerssituaties kunnen leiden voor 

fietsverkeer. Het alternatief is om te werken met doorgetrokken stegen en 

drempel contstructies, samen met het gebruik van elementenverharding 

verwachten we dat de snelheid laag zal blijven.   

30 km zone ? Er geldt hier op dit moment al een 30 km/h regime. 

Zebrapaden bij nummer 94 bijvoorbeeld en nummer 62  ( ook weer 

als afremming )

Wij verwachten met het doortrekken van de stegen, veilige 

oversteekplaatsen aan te leggen. 



17 Lange rechte weg,  dan wordt er hard gereden ! In de principeschetsen van 31 januari was het idee de rechtstand te 

onderbreken met bomen. In de technische uitwerking is gebleken dat deze 

bomen mogelijk tot onveilige verkeerssituaties kunnen leiden voor 

fietsverkeer. Het alternatief is om te werken met doorgetrokken stegen en 

drempel contstructies, samen met het gebruik van elementenverharding 

verwachten we dat de snelheid laag zal blijven.   

Veel trillingen bij ons in Huis Het is bekend dat vele huizen overlast ondervinden van geluid en trillingen. 

Met name het zware vrachtverkeer en slechte huisfunderingen zijn hier 

oorzaak van. Tussen gevel en weg wordt daarom trillingsdempend materiaal 

toegepast om de hoeveelheid trillingen te verminderen. Daarnaast is de 

wens om de hoeveelheid zwaar verkeer in de toekomst verder te 

verminderen. Hiervoor wordt een afzonderlijk voorstel voor de raad 

gemaakt.

Zorgen om parkeerplaatsen te weinig ivm geen parkeren in 

Wijngaardstraat

Er is op korte termijn geen oplossing voor de steeds groter wordende vraag 

naar parkeerruimte in de binnenstad van Oudewater. Wel kunnen we 

middels parkeerregulatie tot een betere benutting van de beperkte ruimte 

komen. Dit moet zijn plek gaan krijgen in parkeerbeleid. Alternatieve 

parkeerplaatsen zijn bij het Stadskantoor en het Plesmanplatsoen.

Gevelbeplanting heel leuk , maar voorkeur onderhoud naar 

gemeente 

De gemeente wil de betrokkenheid van de bewoners bij hun leefomgeving 

stimuleren. Daarom wordt aangegeven dat de bewoners zelf het onderhoud 

moeten verzorgen. Wel wordt gedacht aan een soort van werkgroepje van 

vrijwilligers die indien gewenst de mensen met een geveltuin helpen bij het 

onderhoud.  

18 Op de wijngaardstraat parkeren mensen van Korte havenstraat, 

markt, Leeuweringensstraat, Oude huygensteeg, gasthuissteeg, 

wijngaardstraat lange buchwal, achterom en heilig leven  nu Door de 

diverse plannen 77 parkeerplaatsen minder 

Volgens het parkeeronderzoek zijn er 197 parkeerplaatsen binnen het 

plangebied (exlusief vele parkeerders in de wijngaardstraat die hier 

aangemerkt staan als "Foutparkeerders"), in het nieuwe ontwerp komen er 

186 parkeerplaatsen terug. 

Voorstel per woning 1 parkeerplek, liever geen blauwe zone Deze optie wordt meegenomen in het op te stellen parkeerbeleid. 



Straat blijft op 1 niveau, kortom kolkende water gaat rechtdoor naar 

wijngaardstraat 20 Doe hier wat aan !

In het Heilig leven komt een lijngoot te liggen waar het water in wordt 

verzameld. Deze lijngoot staat ondergronds in verbinding met het nieuwe 

hemelwaterriool. De hoeveelheid hemelwater wat daarmee vanuit het 

heiligleven de wijngaardstraat instroomt zal verminderen

19 Graag willen we gekent worden in de ( nadere uitwerking) plannen 

voor de Oude huigensteeg

De plannen worden gelijktijdig met deze reactienota op de website 

gepubliceerd. 

Kruising Lange Burchwal /Vinckenbuurt is erg gevaarlijk kan dit niet 

meteen meegenomen worden (fietsers van rechts denken voorrang 

te hebben) 

De belijning op de kruising kan direct worden meegenomen met de 

werkzaamheden.

Graag zsm parkeerregulatie Deze optie wordt meegenomen in het op te stellen parkeerbeleid. 

20 Zijn erg bezorgd om parkeerplaatsen,  1 auto die we nu al niet kwijt 

kunnen

Wij begrijpen de zorg die er is omtrent het parkeren in deze hoek van de 

binnenstad. We richten binnen het plangebied de openbare ruimte zo 

efficient mogelijk in om zo veel mogelijk parkeren te faciliteren. 

21 Als riolering Wijngaardstraat vernieuwd wordt graag riool 

aansluiting. (ligt nu nog septictank naast huis die aansluit op riolering 

die kan dan vervallen ).

Te zijnertijd kunt u de gegevens van de aannemer ontvangen. Aanpassingen 

aan voorzieningen op eigen terrein komen in opdracht van en voor rekening 

van de bewoner.  

22 Komt er een centraal ophaalpunt voor vuilcontainers, afstanden met 

vuilnis in relatie tot trap

De bewoners in de omgeving van de trappen en hellingbaan kunnen de 

containers aan de overzijde van de drempel op de hoeken van de stegen 

plaatsen. Na de reconstructie wordt u hierover verder geïnformeerd. 

Moet met motorfiets over groot gedeelte van trottoir , zijn er meer 

op/afritten mogelijk 

Er zijn een flink aantal (extra) af- en opritten voorzien. Indien u een extra op 

of afrit zou willen kunt u hiervoor een inritvergunning aanvragen. 

Glasvezel gelijk aanbrengen ! Op het moment zijn we in onderhandeling met een marktpartij om de 

mogelijkheid van een glasvezelnetwerk te combineren met de 

werkzaamheden



De vruchten van de Turkse Hazelaar geven Hars af en hierdoor 

lakschade aan de autos 

De Turkse Hazelaar wordt hier in het algemeen zeer goed gewaardeerd.  Wij 

hebben weinig tot geen klachten over schade door  de vruchten.  We willen 

dan ook trachten deze bomen te verplanten. De bomen komen dan in 

grotere plantvakken te staan.  De kans dat er vruchten op de auto komen 

wordt daarmee minder maar is nooit helemaal te voorkomen. Gezien de 

parkeerdruk moeten we toch ook parkeervakken in de nabijheid van deze 

bomen aanleggen. 

Wanneer komen er ledmasten in de straat ? Met de reconstructie komt er nieuwe (led) verlichting in de straat

23 Parkeerprobleem moet opgelost !!! Er is op korte termijn geen oplossing voor de steeds groter wordende vraag 

naar parkeerruimte in de binnenstad van Oudewater. Wel kunnen we 

middels parkeerregulatie tot een betere benutting van de beperkte ruimte 

komen. Dit moet zijn plek gaan krijgen in parkeerbeleid. Alternatieve 

parkeerplaatsen zijn bij het Stadskantoor en het Plesmanplatsoen.

24 Ben het er niet mee eens dat parkeerplaatsen verdwijnen van de 

Wijngaardstraat , parkeerprobleem moet worden opgelost 

Er is op korte termijn geen oplossing voor de steeds groter wordende vraag 

naar parkeerruimte in de binnenstad van Oudewater. Wel kunnen we 

middels parkeerregulatie tot een betere benutting van de beperkte ruimte 

komen. Dit moet zijn plek gaan krijgen in parkeerbeleid. Alternatieve 

parkeerplaatsen zijn bij het Stadskantoor en het Plesmanplatsoen.

25 Hoe gaat het met het water; nu komt het water uit het Heilig leven 

langs mijn huis. Komen er nog extra voorzieningen om het water af 

te voeren zodat het niet mijn huis in kan komen? 

Ja, het regenwater wordt in het Heilig leven opgevangen in een goot in het 

midden van de steeg. In deze goot komen voorzieningen die het water 

ondergronds afvoeren naar het schoonwaterstelsel en uiteindelijk naar de 

grote gracht.  Bij extreem hevige regenbuien treedt dit water naar buiten 

tussen de stoepen in de Wijngaardstraat die dan tijdelijk als opvangbekkens 

functioneren. 



Verder maak ik me zorgen wat de gevolgen kunnen zijn van het 

vrachtverkeer wat langs mijn huis gaat komen. 

Het is bekend dat vele huizen overlast ondervinden van geluid en trillingen. 

Met name het zware vrachtverkeer en slechte huisfunderingen zijn hier 

oorzaak van. Tussen gevel en weg wordt daarom trillingsdempend materiaal 

toegepast om de hoeveelheid trillingen te verminderen. Daarnaast is de 

wens om de hoeveelheid zwaar verkeer in de toekomst verder te 

verminderen. Hiervoor wordt een afzonderlijk voorstel voor de raad 

gemaakt.

26 Fijn dat er voor buurtwoners iets wordt gedaan aan de 

wateroverlast, woonplezier is belangrijk, 

Parkeren moet ism andere mogelijkheden in de buurt voldoende zijn Er is op korte termijn geen oplossing voor de steeds groter wordende vraag 

naar parkeerruimte in de binnenstad van Oudewater. Wel kunnen we 

middels parkeerregulatie tot een betere benutting van de beperkte ruimte 

komen. Dit moet zijn plek gaan krijgen in parkeerbeleid. Alternatieve 

parkeerplaatsen zijn bij het Stadskantoor en het Plesmanplatsoen.

27 Zo snel mogelijk beginnen, ziet er goed uit !

28 Waarom geen parkeergarage onder evenemententerrein ?! Binnen de nieuwbouwplannen worden tenminste parkeervoorzieningen voor 

het eigen parkeren gecreërd. Meestal ook enkele plekken meer, nooit 

minder. Verdergaande aanvullende voorzieningen als de aanleg van een 

parkeergarage brengen hoge kosten met zich mee.  

29 Bezwaar tegen insteekparkeervakken LBW ivm koplampen die naar 

binnen schijnen, geluidsoverlast startende auto's , stankoverlast 

startende auto's, beperking licht door parkerende busjes

Ook op dit moment zijn er al insteekparkeervakken, de parkeerbehoefte is te 

groot om deze weg te halen. Ook nu zullen de koplampen af en toe naar 

binnen schijnen omdat de auto's, aan de overzijde,  ook wel eens achteruit in 

de vakken staan. Het geluidsoverlast van startende auto's  en ook de 

stanksoverlast kunnen wij niet voorkomen maar er zal minder overlast van 

het rijdende verkeer zijn nu deze op een grotere afstand passeren. Het 

gebruik van de parkeerplaatsen door busjes moet een plek gaan krijgen in 

het op te stellen parkeerbeleid.  



Bezwaar tegen smalle stoep LBW Daar waar dit in de toekomst echt een probleem op gaat leveren kan te 

zijner tijd een stootband worden aangebracht of het einde van het 

parkeervak iets verhoogd worden aangelegd (3 cm). Nadeel hiervan is dat de 

parkeervakken moeilijker machinaal geveegd kunnen gaan worden 

(stootbanden) of dat bij verhoogde aanleg van de bestrating dit drempeltje 

aanleiding tot vallen is. 

Bezwaar tegen weghalen van de bloembakken LBW omdat dan 

snelheid weer toe zal nemen. 

In de principeschetsen van 31 januari was het idee de rechtstand te 

onderbreken met bomen. In de technische uitwerking is gebleken dat deze 

bomen mogelijk tot onveilige verkeerssituaties kunnen leiden voor 

fietsverkeer. Het alternatief is om te werken met doorgetrokken stegen en 

drempel contstructies, samen met het gebruik van elementenverharding 

verwachten we dat de snelheid laag zal blijven.   

Bezwaar tegen zo veel vrachtverkeer door de LBW Deze plannen hebben geen invloed op het aantal vrachtwagens door de 

LBW. Er wordt een separaat voorstel gedaan om de hoeveelheid 

vrachtverkeer te verminderen

Angst voor toename trillingen en geluidshinder Het is bekend dat vele huizen overlast ondervinden van geluid en trillingen. 

Met name het zware vrachtverkeer en slechte huisfunderingen zijn hier 

oorzaak van. Tussen gevel en weg wordt daarom trillingsdempend materiaal 

toegepast om de hoeveelheid trillingen te verminderen. Daarnaast is de 

wens om de hoeveelheid zwaar verkeer in de toekomst verder te 

verminderen. Hiervoor wordt een afzonderlijk voorstel voor de raad 

gemaakt.

Graag een bredere stoep en een boom voor de deur We hebben te maken met een beperkte ruimte waarbij we er vooral voor 

willen zorgen dat het regenwater niet naar de huizen stroomt.  Dit vraagt 

extra ruimte, hierdoor kunnen we de stoep helaas niet breder maken. De 

bomen hebben een onderlinge afstand die min of meer vast ligt.  We kunnen 

niet iedereen een boom voor het huis geven want dat gaat ten koste van het 

aantal parkeerplaatsen.  



30 Bezwaar tegen ondergrondse containers Gasthuissteeg Deze locatie is voorgesteld om zoveel mogelijk vrachtverkeer (ophaaldienst) 

uit de binnenstad te halen. De container is afgesloten en zal nauwelijks 

stinken. Het betreft restafval wat in zakken wordt aangeboden. De ervaring 

met geluidsoverlast en rondslingerend vuil  door bijplaatsen is verschillend 

en locatieafhankelijk.  Dit wangedrag zou eigenlijk in goed overleg tussen 

bewoners moeten worden opgelost. Maar naar aanleiding van de vele boze 

reacties van bewoners wordt nu aan de raad voorgesteld de plek achter de 

Klepper te handhaven en een ontheffing voor de ophaaldienst te verlenen.  

31 Bezwaar tegen ondergrondse containers Oude Huijgensteeg in 

verband met geluidsoverlast, stankoverlast, ongedierte, onveilige 

verkeerssituatie, schade door plaatsen en ledigen aan het huis 

Deze locatie was in eerste instantie voorgesteld om zoveel mogelijk 

vrachtverkeer (ophaaldienst) uit de binnenstad te halen. Naar aanleiding van 

de vele reacties van bewoners wordt nu aan de raad voorgesteld de plek 

achter de Klepper te handhaven geen containers te verplaatsen naar de 

Gasthuissteeg / Oude Huijgensteeg.  

32 Graag toezenden plannen Plannen zijn toegezonden

33 Positieve reactie , uitwerking wordt met belangstelling tegemoet 

gezien.

Verzoek om na te denken over betere positie van de ondergrondse 

containers . Geen begrip voor de locatie. Er wordt overlast in diverse 

vormen verwacht

Deze locatie was in eerste instantie voorgesteld om zoveel mogelijk 

vrachtverkeer (ophaaldienst) uit de binnenstad te halen. Naar aanleiding van 

de vele reacties van bewoners wordt nu aan de raad voorgesteld de plek 

achter de Klepper te handhaven geen containers te verplaatsen naar de 

Gasthuissteeg / Oude Huijgensteeg.  

34 Bezwaar tegen ondergrondse containers in Gasthuissteeg Deze locatie was in eerste instantie voorgesteld om zoveel mogelijk 

vrachtverkeer (ophaaldienst) uit de binnenstad te halen. Naar aanleiding van 

de vele reacties van bewoners wordt nu aan de raad voorgesteld de plek 

achter de Klepper te handhaven geen containers te verplaatsen naar de 

Gasthuissteeg / Oude Huijgensteeg.  



Bezwaar tegen het niet meer kunnen parkeren in Wijngaardstraat Vanwege het smalle profiel en de vele inritten is het wettelijk gezien niet 

toegestaan dat in de Wijngaardstraat geparkeerd wordt. Om in de toekomst 

de doorstroming en toegankelijkheid van in- en uitritten te waarborgen 

kunnen we dan ook geen parkeerplaatsen faciliteren. Vooral de 

veiligheidsdiensten ondervinden last van het parkeren.

Bezwaar tegen werkbussen voor de deur Het parkeren van busjes voor de ramen, zou eigenlijk in goed overleg tussen 

bewoners moeten worden opgelost, maar gaat ook een plek krijgen in het 

op te stellen parkeerbeleid

35 Bezwaar tegen ondergrondse containers in Gasthuissteeg Deze locatie was in eerste instantie voorgesteld om zoveel mogelijk 

vrachtverkeer (ophaaldienst) uit de binnenstad te halen. Naar aanleiding van 

de vele reacties van bewoners wordt nu aan de raad voorgesteld de plek 

achter de Klepper te handhaven geen containers te verplaatsen naar de 

Gasthuissteeg / Oude Huijgensteeg.  

Bezwaar tegen verminderen aantal parkeerplaatsen Lange Burchwal Op de Lange Burchwal blijft het aantal parkeerplaatsen nagenoeg gelijk. Er 

verdwijnen in het huidige plan 3 parkeerplaatsen met name door het 

aanhouden van nieuwe parkeernormen. 

Gaan de plannen om de Lange Burchwal éénrichtingverkeer te 

maken niet door ? 

Nee, De Lange Burchwal is een te belangrijke ontsluiting voor het centrum. 

Éenrichtingsverkeer zou gaan leiden tot teveel drukte in smallere straten die 

het niet aankunnen. Ook zou de snelheid hiermee aanzienlijk toenemen.  

Vervallen de opritten in de Wijngaardstraat? Wij willen graag oprit 

voor onze motor en incidenteel onze auto 

In de Wijngaardstraat zijn nu geen opritten. De straat ligt op één niveau. 

Straks ligt er wel een stoep en moeten er opritten komen waar mensen op 

eigen terrein of in de garage willen parkeren. Het verzoek voor een 

dergelijke oprit voor uw woning hebben we meegenomen in de plannen.

Graag geveltuin langs de gehele gevel van de Lange Burchwal ? Wij nemen dit mee in de plannen voor zover de doorgang voor voetgangers 

gewaarborgd kan blijven. 

36 Waanzin om voor de wateroverlast van 1 t/m 45 hele straat op de 

kop te zetten.  Tip voor gescheiden stelsel !

Om de waterproblematiek aan te pakken zal inderdaad een gescheiden 

stelsel aangelegd worden.



Waanzin om de Wijngaardstraat autovrij te maken, waar moeten de 

60 geparkeerde auto's heen. 

In de Wijngaardstraat zijn maar heel weinig echte plekken.  De meeste auto's 

staan hier voor inritten/garages of op hoeken of op te smalle stroken. Hier 

wordt door de hulpdiensten en ook door bedrijven en bewoners al langer 

overlast van ondervonden.  Er is op korte termijn geen oplossing voor de 

steeds groter wordende vraag naar parkeerruimte in de binnenstad van 

Oudewater. Wel kunnen we middels parkeerregulatie tot een betere 

benutting van de beperkte ruimte komen. Dit moet zijn plek gaan krijgen in 

parkeerbeleid waarvoor opdracht is gegeven.  In de toekosmt kunnen auto's 

uitwijken naar de parkeerplaats achter het stadhuis en op het 

Plesmanplantsoen.     

Te zot om in de Gasthuissteeg ondergrondse containers te willen 

plaatsen. Zie het zootje bij het Touwmuseum in de bocht

Deze locatie was in eerste instantie voorgesteld om zoveel mogelijk 

vrachtverkeer (ophaaldienst) uit de binnenstad te halen. Naar aanleiding van 

de vele reacties van bewoners wordt nu aan de raad voorgesteld de plek 

achter de Klepper te handhaven geen containers te verplaatsen naar de 

Gasthuissteeg / Oude Huijgensteeg.  

Ondoordacht om woonvergunningen in de Wijngaardstraat af te 

geven. 

Op de beperkte ruimte die we in de binnenstad van Oudewater hebben 

liggen veel claims:  woningen, parkeren, groen etc.  Wij hebben bij het 

afgeven van woonvergunningen in de Wijngaardstraat zo goed mogelijk alle 

belangen overwogen en zullen ook in de toekomst dit zo goed mogelijk 

blijven doen. 

Tip alles te laten zoals het is alleen riool aan te passen en parkeren in 

de stadstuin te plannen 

Het riool kan worden aangepast maar zal bij de huidige ligging van de straat 

niet voldoende kunnen functioneren om de steeds hevigere buien op te 

vangen. Daarnaast hebben we met de herinrichting nog een aantal andere 

doelstellingen, zoals bijvoorbeeld de toegankelijkheid en het vergroenen. 

Vanwege dit laatste gaan wij niet mee met uw plannen om in de stadstuin te 

parkeren. 

Verzoek om vergunning voor carpoort aan de Wijngaardstraat als 

plannen doorgang krijgen

Op deze wijze kunnen we uw verzoek niet in behandeling nemen. De wijze 

waarop u een dergelijke aanvraag kan indienen kunt u vinden op onze 

website. 



Wil woning wel te koop aanbieden zodat 4 extra parkeerplaatsen 

kunnen worden gemaakt, met als voorwaarde dat vergunning wordt 

afgegeven voor woning aan de Lange Ruige weg.

Het eventueel verkopen van uw woning valt buiten de scope van het project. 

37 Bezwaar tegen verplaatsen van de ondergrondse containers en 

glasbakken 

Deze locatie was in eerste instantie voorgesteld om zoveel mogelijk 

vrachtverkeer (ophaaldienst) uit de binnenstad te halen. Naar aanleiding van 

de vele reacties van bewoners wordt nu aan de raad voorgesteld de plek 

achter de Klepper te handhaven geen containers te verplaatsen naar de 

Gasthuissteeg / Oude Huijgensteeg.  

Wijngaardstraat helemaal parkeervrij is niet realistisch Vanwege het smalle profiel en de vele inritten is het wettelijk gezien niet 

toegestaan dat in de Wijngaardstraat geparkeerd wordt. Om in de toekomst 

de doorstroming en toegankelijkheid van in- en uitritten te waarborgen 

kunnen we dan ook geen parkeerplaatsen faciliteren. Vooral de 

veiligheidsdiensten ondervinden last van het parkeren.

Kunnen de werkbussen uit de stad ? Ook dit kan een plek gaan krijgen in het op te stellen parkeerbeleid

38 Bezwaar tegen afvalcontainers in Gasthuissteeg Deze locatie was in eerste instantie voorgesteld om zoveel mogelijk 

vrachtverkeer (ophaaldienst) uit de binnenstad te halen. Naar aanleiding van 

de vele reacties van bewoners wordt nu aan de raad voorgesteld de plek 

achter de Klepper te handhaven geen containers te verplaatsen naar de 

Gasthuissteeg / Oude Huijgensteeg.  

39 Verzoek restafvalcontainer aan de kant van Yogastudio te 

verwijderen

Er blijkt hier bij nadere beschouwing slechts één ondergrondse container 

nodig te zijn. De container aan de kan van de yogastudio verplaatsen we in 

de bijgestelde plannen naar de overzijde van de weg. 

Tevreden met grondige aanpak van de plannen 



40 Bezwaar tegen parkeerverbod/parkeerverhindering Wijngaardstraat. 

Verzoek om helder overzicht vervangende parkeergelegenheid

Er is op korte termijn geen oplossing voor de steeds groter wordende vraag 

naar parkeerruimte in de binnenstad van Oudewater. Wel kunnen we 

middels parkeerregulatie tot een betere benutting van de beperkte ruimte 

komen. Dit moet zijn plek gaan krijgen in parkeerbeleid. Alternatieve 

parkeerplaatsen zijn bij het Stadskantoor en het Plesmanplatsoen.

Bezwaar tegen aanleg trottoirs Wijngaardstraat De trottoirs zorgen er voor dat er bij hele hevige regenbuien nog flink wat 

water op straat kan worden geborgen voordat het de huizen in loopt. 

Daarnaast wordt hiermee het fout parkeren tegengegaan. De bereikbaarheid 

van garages, carpoorten en inritten wordt gefaciliteerd met inritten. 

41 Goed nagedacht over waterhuishouding

Parkeren in Wijngaardstraat zal weer snel problemen opleveren, er is 

grote parkeerdruk 

Er is op korte termijn geen oplossing voor de steeds groter wordende vraag 

naar parkeerruimte in de binnenstad van Oudewater. Wel kunnen we 

middels parkeerregulatie tot een betere benutting van de beperkte ruimte 

komen. Dit moet zijn plek gaan krijgen in parkeerbeleid. Alternatieve 

parkeerplaatsen zijn bij het Stadskantoor en het Plesmanplatsoen.

Laat vrachtwagens niet lossen voor de ramen in de Wijngaardstraat De vrachtwagens lossen nu vooral via de stegen. Dit brengt ook de nodige 

overlast met zich mee, er liggen veel klachten over. We willen 

bewerkstelligen dat er minder zware vrachtwagens komen door het verbod 

hierop aan te scherpen. Het laden en lossen op deze locatie kunnen we op 

het moment niet weren omdat veel winkels via de wijngaardstraat 

bevoorraad worden 

Ondergrondse container in Gasthuissteeg is echt geen optie Deze locatie was in eerste instantie voorgesteld om zoveel mogelijk 

vrachtverkeer (ophaaldienst) uit de binnenstad te halen. Naar aanleiding van 

de vele reacties van bewoners wordt nu aan de raad voorgesteld de plek 

achter de Klepper te handhaven geen containers te verplaatsen naar de 

Gasthuissteeg / Oude Huijgensteeg.  



42 Trottoirs met heel veel inritten mag nogal wat kosten en is niet zo 

praktisch

De trottoirs zorgen er voor dat er bij hele hevige regenbuien nog flink wat 

water op straat kan worden geborgen voordat het de huizen in loopt. 

Daarnaast wordt hiermee het fout parkeren tegengegaan. De bereikbaarheid 

van garages, carpoorten en inritten wordt geregeld met inritbanden. 

Parkeren in de Wijngaardstraat zou gewoon moeten kunnen Vanwege het smalle profiel en de vele inritten is het wettelijk gezien niet 

toegestaan dat in de Wijngaardstraat geparkeerd wordt. Om in de toekomst 

de doorstroming en toegankelijkheid van in- en uitritten te waarborgen 

kunnen we dan ook geen parkeerplaatsen faciliteren. Vooral de 

veiligheidsdiensten ondervinden last van het parkeren.

Vrachtverkeer door de Wijngaardstraat gaat schade opleveren aan 

huizen

Ook op dit moment rijdt er vracht verkeer door de Wijngaardstraat. Wij 

willen het zware verkeer uit de binnenstad halen en het verbod op te zwaar 

verkeer aanscherpen. Hiervoor ligt een apart voorstel aan de raad voor.  

Ondergrondse containers in Gasthuistteeg lijkt me niet zo goed plan Deze locatie was in eerste instantie voorgesteld om zoveel mogelijk 

vrachtverkeer (ophaaldienst) uit de binnenstad te halen. Naar aanleiding van 

de vele reacties van bewoners wordt nu aan de raad voorgesteld de plek 

achter de Klepper te handhaven geen containers te verplaatsen naar de 

Gasthuissteeg / Oude Huijgensteeg.  

Bouw achter klepper parkeergarage ! Er wordt de komende periode gewerkt aan parkeerbeleid. Dit soort 

suggesties kunnen daarin een plaats krijgen. 

43 Verzoek tot aankoop van deel van trottoir en aanleg van 

parkeerterrein op eigen terrein nabij kruispunt vinkenbuurt - Lange 

Burchwal

Wij willen hier geen medewerking aan verlenen omdat juist bij deze kruising 

voldoende zichtruimte moet zijn en verkeer (inclusief voetgangers) niet 

moet worden geconfronteerd met extra op- en af rijdende bewegingen. 


